

Nos grues à Hiroshima

Photos of cranes

市民局平和推進課 <peace@city.hiroshima.lg.jp>

mar. 04/10/2022 11:59

À :Nathalie Monot-Senn <nathalie.monot-senn@eerv.ch>;

 1 pièce(s) jointe(s) (2 Mo) : Picture.zip

Hello

Thank you very much for sending the paper cranes with the desire for peace.
We received them and offered them to the Children's Peace Monument.

To avoid a repetition of the tragedy that befell many victims who died of the Atomic bombing, we are working to build a peaceful world without nuclear weapons.
This will be accomplished not only by our effort, but also by support and cooperation from all over the world.

In line with this, we appreciate your action and desire for peace.
I ask that you to continue to keep in your heart Hiroshima's experience and your hopes for peace.

I close with best wishes for your good health and every success in your activities.
Sincerely yours,

Takumi Yoshihara(Mr.)
Peace Promotion Division
International Peace Promotion Department The City of Hiroshima

[Contact Office]
Peace Promotion Division
1-5 Nakajimacho, Nakaku, Hiroshima
730-0811 Japan
Tel: +81-82-242-7831/ Fax: +81-82-242-7452
Email: peace@city.hiroshima.lg.jp

Photos des grues

市民局平和推進課 <peace@city.hiroshima.lg.jp>

mar. 04/10/2022 11:59

À :Nathalie Monot-Senn <nathalie.monot-senn@eerv.ch>;

 1 pièce(s) jointe(s) (2 Mo) : Picture.zip

Bonjour

Merci beaucoup d'avoir envoyé les grues en papier avec le désir de paix.
Nous les avons reçus et offerts au Monument des Enfants pour la Paix.

Pour éviter une répétition de la tragédie qui a frappé de nombreuses victimes du bombardement atomique, nous travaillons à la construction d'un monde pacifique sans armes nucléaires.

Cela sera accompli non seulement grâce à nos efforts, mais aussi grâce au soutien et à la coopération du monde entier.

Dans cette optique, nous apprécions votre action et votre désir de paix.

Je vous demande de continuer à garder dans votre cœur l'expérience d'Hiroshima et vos espoirs de paix.

Je termine avec mes meilleurs vœux de bonne santé et de plein succès dans vos activités.

Cordialement,

Takumi Yoshihara(Mr.)

Division pour la Promotion de la Paix

Ville de Hiroshima, Département International pour la Promotion de la Paix

[Contact Office]

Peace Promotion Division

1-5 Nakajimacho, Nakaku, Hiroshima

730-0811 Japan

Tel: +81-82-242-7831/ Fax: +81-82-242-7452

Email: peace@city.hiroshima.lg.jp